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Folketingets Miljøudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

J.nr. 001-11242 

 

Den 10. juni 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 14. maj 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 

395 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per 

Clausen (EL). 

 

 

Spørgsmål nr. 395 (alm. del) 

Hvorfor refereres der til tal over de kommunale tilsynsstatistikker frem for 

dokumentation over klager fra naboer, når omfanget af gener for naboer skal 

vurderes? Vil tal over klager ikke give et mere retvisende billede af problemets 

omfang (f.eks. er der i Aalborg kommune klaget over 20 af 41 farme)? 

  

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Miljøstyrelsen, som oplyser følgende: 

 

”Miljøstyrelsen har til belysning af sagen udarbejdet tilsynsstatistikker, idet disse 

data udtrykker kommunernes håndhævelse på området, hvilket er centralt i 

forhold til at vurdere, om gældende regler overholdes. Oplysninger om klager i 

Aalborg kommune er sendt til Miljøstyrelsen, og oplysningerne bidrager også til 

belysning af sagen.” 

 

Jeg henholder mig til Miljøstyrelsens besvarelse. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kirsten Brosbøl / Claus Torp 
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